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Verzonden met BlackBerry Work
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Aan: ) JEG minvws.nl>, ED ) EEE @minvws nl>
Kopie: ) BEAR @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

Dank inderdaad! We gaan ermee aan de slag.

We kunnen viaBE. een aankondiging richting Minister doen via schriftelijke curestaf (deadline dinsdag 10 uur). Zullen we

onderstaande sturen?

Input voor de schriftelijke curestaf

Ter informatie/Ter beslissing Ter informatie

Titel Vooraankondiging nota algehele geneesmiddelenvoorziening

Directie GMT

Behandelaar/Contactpersoon IEEE:

Voor te leggen tekst Naar aanleiding van de Covid-19 crisis is er extra inzet nodig voor de

continuiteit van de algehele geneesmiddelenvoorziening. Er zijn nog geen

grote geneesmiddeltekorten, maar door de productieonderbrekingen in

India en China moeten we er rekening mee houden dat het risico hierop is

toegenomen. U ontvangt deze week een nota. Daarin leggen we een aantal

actielijnen en uitgangspunten voor de (preventieve) aanpak van deze

mogelijke tekorten aan u voor.

Indien aan de orde: beslispunt

Van: 5.1.2e )EE eminvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening
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ThankJSEER!

Eens mbt TK-brief. We willen niet 1ets onnodig uitlokken. Waarom we wel korte tekst willen opnemen: 1. Duidelijk

standpunt VWS over preferentiebeleid/zorgstelsel (mede nav TK vragen sp en pvda); 2. In het offensief blijven op
bredere tekortenproblematiek (weg uit discussie over “waarom er nog steeds geen ijzeren voorraden zijn”).

Dat is ook waarom we “ongevraagd” een nota hebben gemaakt. Melden in staf natuurlijk prima.

Inhoud/aard monitoring kunnen we je dinsdag verder over bijpraten. In bijlage wordt ook al veel uitgelegd.

Groeten

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:EREEXE ics i>Datum: vrijdag 24 apr. 2020 2:31 PM

)<BR@ minvws nl
Onderwerp: RE: Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

Ha Dames,

Bijgaand mijn opmerkingen. Op zich een mooi verhaal. Ik heb slechts enkele opmerkingen (zie doc).
Is dit al aangekondigd bij|JEXEEER} Had wellicht in schriftelijke cure staf wel handig geweest (of kan misschien nog ff?). Volgens
mij heeft [JEEZ hier niet zelf om gevraagd toch?

Ik zou er toch naar streven deze nota vroeg volgende week bij [BEEZte krijoen. Donderdag is best al weer laat met oog op de

kamerbrief en het zou me niets verbazen als hij hier nog toelichting/overleg op wil.

Ik zou deze nota niet cc. ook aan Minister voor VWS sturen. Dit is de portefeuille van Minister MZS. Het is aan EY om hierop
te schakelen richting Hugo en aan te geven wat hij wel/niet in de kamerbrief wil. Ik zou in de volgende kamerbrief dit alleen op

hoofdlijn benoemen om ervoor te zorgen dat het geen debat aanwakkert waar we dat niet willen hebben.

Principe van de monitoring is mooi. Ben nog wel even benieuwd welke info we dan precies van de groothandels krijgen (alleen
actuele voorraad of ook bestellingen en leveringen (en aan wie)?)

Succes,

Verzonden: donderdag 23 april 2020 18:10

5.1.2e

AED

) <

Onderwerp: Nota tekorten algemene geneesmiddelenvoorziening

Ha 512Lets later dan EES had aangekondigd: hierbij de nota voor de minister over tekorten irt de algehele geneesmiddelenvoorziening.

De bijlagen moeten nog wat bijgeschaafd worden (en vig wk nog even samen bepalen of ze echt nodig zijn).

Omdat er volgende week geen Kamerbrief gaat hebben we de aankomende weekendtas losgelaten en streven we er naar om de

nota uiterlijk donderdag bij de minister te hebben liggen. Er is dus ook tijd om ‘m dinsdag even gezamenlijk te bespreken, als je
daar behoefte aan hebt.

Wat betreft de monitoring: morgen moeten nog een paar plooien gladgestreken worden. We hopen dat we de trusted third

parties va 1 mei aan de slag kunnen laten gaan. De bijlage zal nog wel wat worden gewijzigd. Onze indruk is dat we ook door

kunnen zonder concreet akkoord op onze nota, maar laat het weten alsje dat akkoord liever toch ex ante wil hebben.

BE penvoerder van de nota, maar het is een coproductie van iedereen. Maar tracks en commentaar kunnen dus iig naar
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We zijn gelijktijdig ook bezig met de beantwoording van een set kamervragen van Ploumen over het preferentiebeleid. Planning
is dat deze gelijktijdig met nota naar minister gaan (want nota bevat veel extra uitleg) en dat de beantwoording pas naar de TK

gaat als ook de covid-brief (met passage aver algemeen geneesmiddelenbeleid) uitgaat.


